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疯狂英语易背作文002：看“超级女声”

2. On "Super Girls" 看“超级女声”

Our class has recently held a heated discussion about the "Super Girls" phenomenon which was hot news in these years. The students show their different opinions about it.

最近，我们班就2005年持续火爆的“超级女声”现象进行了一场讨论。对此现象同学们持有不同观点。
62% of the students support it. They think that it provides a chance for those with talent for singing to show. In this way, some new singers can be trained and so it can promote the development of music. And it can also improve their consciousness of competition.

63%的同学支持这个观点。他们认为这可以为有歌唱才华的女孩子提供展示自我的机会;还有，借此也可以让新歌手得到锻炼和培养，促进音乐的发展;而且，它还可以增强他们的竞争意识。
However, 38% of the students are against it. They believe that many students spend too much time and energy on the competition. Some students even long to become famous overnight and can't concentrate themselves on studies. What's worse, it can cause some students to worship their idols blindly.

然而，38%的同学对此观点持反对态度。他们认为许多学生因比赛而花费大量时间和精力。一些学生甚至渴望一夜成名，不集中精力学习;更糟糕的是，这还误导某些学生盲目崇拜偶像。
In my opinion, we can have our preference, but we shouldn't lose ourselves in the star-pursuing tide.

依我之见，我们可以有自己的喜好，但是我们不应该在追星的潮流中迷失了自己。
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